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Abstract (en)
The packaging machine (1) has a registration unit, particularly a login unit (13,16) for the registration and examination of the personal access
authorization. One of the registration units comprises a reading unit for receiving wirelessly or contactlessly conveyed information of wirelessly or
contactlessly selectable, portable data carriers (12,18). An alternative input unit is provided for wired input of information. The reading unit is formed
as a Radio frequency identificationstation for information transfer with a radio frequency identification transponder unit. An independent claim is
included for a data carrier for storage of information and for the acquisition of the access to a packaging machine.

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird eine Verpackungsmaschine (1) mit wenigstens einer Anmeldungsvorrichtung, insbesondere einer Einloggvorrichtung (13, 16)
zur Überprüfung der personenbezogenen Zugriffsberechtigung. Damit eine Anmeldung, um Zugriff auf die Verpackungsmaschine (1) zu erlangen,
mit möglichst wenig Zeit- bzw. Arbeitsaufwand verbunden ist, umfasst wenigstens eine der Anmeldungsvorrichtungen (13, 16) eine Leseeinheit zum
Empfang drahtlos und/oder berührungslos übermittelter Informationen von drahtlos bzw. berührungslos auslesbaren, tragbaren Datenträgern (12,
18) sowie eine alternative Eingabevorrichtung zur verdrahteten Eingabe von Informationen. Ferner wird ein Datenträger vorgeschlagen.
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